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Särskilt yttrande 
§ 165 Svar på mo.on angående villkor och avgi8er för ideella båtklubbar i  
Tyresö som arrenderar mark/vaBen av Tyresö kommun 

Över e. år har det tagit styret (S, MP och L) a. svara på vår moBon gällande villkoren för 
våra båtklubbar och det är beklagligt. A. man nu dessutom ska anlita en konsult för utreda 
frågan för flera hundra tusen är något vi moderater inte ville med vår moBon.   

Vi moderater har eMer denna långa Bd kommit fram Bll a. oavse. om utredningen visar a. 
vissa kommuner har e. liknande system som det vi idag har i Tyresö och om man skulle  
förespråka de.a är vi beredda a. ta beslutet som Båtrådet föreslår gällande avgiMerna.  
Det kostar inga konsultpengar a. utreda a. gå Bllbaka Bll det gamla systemet. Om vi vill a.  
Tyresö ska vara en del av en levande skärgård så ska vi värna de ideella båtklubbarna, det är 
inte svårare än så! 
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